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ZÁPIS z 2. zasedání Akademického senátu  
Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy ekonomické v Praze 

 ze dne 11. října 2024 
 

Přítomni: prof. Ing. Eva Ducháčková, CSc., Ing. Savina Finardi, Ph.D., doc. Mgr. Jiří Málek, Ph.D., prof. 

PhDr. Libor Pavera, CSc. (online), Ing. Markéta Pláničková, Ph.D., Ing. Libor Vašek, Ph.D., doc. Ing. 

Libuše Šoljaková, Ph.D., doc. Ing. Naděžda Blahová, Ph.D., doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. (od bodu 

2), Ing. Jan Molín, Ph.D. (od bodu 2), Bc. Jan Borovička, Ing. Tereza Jiříková, Ing. Jan Lauterkranz, Michal 

Nespala (online), Kryštof Vondruška (online) 

Omluveni: -  

Hosté: prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (děkan), doc. Ing. Leoš Vítek, Ph.D. (proděkan pro studium) 

Zasedání bylo zahájeno v 10:00 hodin.  

Program: 

1. Program zasedání AS FFÚ VŠE  
2. Podmínky přijímacího řízení na FFÚ VŠE na akademický rok 2025/2026 
3. Opatření děkana č. 3/2024  
4. Opatření děkana č. 1/2024 
5. Různé  

Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ VŠE Finardi zahájila zasedání senátu. Následně seznámila senátory 
s programem zasedání. Nikdo neměl protinávrh.  

Usnesení č. 1: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje program zasedání AS FFÚ VŠE dne 11. 10. 2024.“ 

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 2) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla druhý bod a předala slovo děkanovi prof. Musílkovi, který s 
proděkanem doc. Vítkem představili podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2025/2026. 
Proděkan doc. Vítek rovněž shrnul plán pro nadcházející příjímací řízení a zdůvodnil změny. Následně 
byla otevřena diskuse, do které se zapojili senátoři Borovička, Pláničková, Sedmihradská, Blahová.  

Usnesení č. 2: 

 „AS FFÚ VŠE schvaluje podmínky přijímacího řízení do bakalářských, navazujících 
magisterských a doktorských studijních programů na FFÚ VŠE pro akademický rok 2025/2026.“ 

Hlasování: 15-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Usnesení č. 3: 

„AS FFÚ VŠE bere na vědomí Opatření děkana FFÚ č. 3/2023.“ 

Hlasování: 15-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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Ad 3) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla další bod a předala slovo děkanovi prof. Musílkovi, který 
představil Opatření děkana FFÚ č. 1/2024. Následně byla otevřena diskuse. 

Usnesení č. 4: 

„AS FFÚ VŠE bere na vědomí Opatření děkana FFÚ č. 1/2024.“ 

Hlasování: 15-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 4) Předsedkyně AS FFÚ VŠE otevřela bod Různé. Následně se slova ujal děkan Fakulty prof. Musílek, 
který nastínil situaci probíhající ohledně dění na NF VŠE a související jednání AS VŠE. Do diskuse se 
následně zapojili senátoři Borovička, Blahová, Pláničková. Proděkan pro studium doc. Vítek poté 
otevřel diskusi ke zpětné vazbě k nové formě státních zkoušek. Komentář následně přidali senátoři 
Pláničková, Málek, Blahová, Jiříková, Finardi, Pavera.  

V 10:55 hodin předsedkyně AS FFÚ VŠE ukončila zasedání senátu a poděkovala všem zúčastněným.  

V Praze dne 11. října 2024 

Zapsala: Tereza Jiříková 
Ověřila: Savina Finardi 


